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Fractie: Socialistische Partij 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  5 

Vraag: Waarom worden de gelden voor Natuurhistorisch Museum niet in de begroting 
opgenomen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  6 

Vraag: Begroting sociaal domein daalt tussen 2024 van 282 mln naar 264 mln in de  
begroting van 2028. Dat is een lasten verlichting en daarmee  een bezuiniging. Kunt 
u dat toelichten en verantwoorden 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  28 en 29  

Vraag: Er wordt gesproeken over een tweede incubator en ook een derde hoe zit dat en 
levert de tweede al iets op in de praktijk?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  29 

Vraag: Er wordt gesproeken over 10,5 mln. voor gebiedsontwikkeling campus. Dit bedrag 
telt op bij de eerder uitgaven verkenning, narratief en onderzoek. Kunnen wij de 
complete lijst van kosten tot op heden uit deze begroting halen?   

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  29 

Vraag: Er wordt gesproken over gelden regiodeal. Hoeveel bedragen die? En specifiek wat 
kost die (website) euregionale arbeidsmarkt  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  30 

Vraag: Hoeveel geld wordt er straks gevraagd om de Groene Loper door te trekken?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  33 

Vraag: Waarom wordt er gesproken over een geraamde bijdrage MAA?  

Antwoord:  
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Vraagnummer: 8 

Pagina:  34 

Vraag: Er wordt gesproken over een nieuw convenant Maastricht Marketing. We nemen 
aan dat er voor ondertekening en goedkeuring raad een uitgebreide evaluatie van 
de resultaten wordt voorgelegd mbt de vorige periode van samenwerking?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  35 

Vraag: Start voorbereidingen Maastrichtjaar. Wanneer is het definitief gepland? Zijn de 
kosten nog steeds 1 mln?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  41 

Vraag: Bij de ambities coalitie voor de periode 2022-2026 staat er dat mogelijkheden naar 
het aanbieden van schoolontbijt/schoollunch wordt onderzocht. Met uitzondering 
van dit stuk wordt het nergens in het hoofdstuk onderwijs genoemd. 

 Wat is de stand van zaken van het schoolontbijt/schoollunch? 

 Wat waren de uitslagen van dit onderzoek? 

 Is het inmiddels gerealiseerd, zo nee waarom niet? 

 Zo ja, heeft u voorbeelden? 

 Wat is de kwaliteit van het schoolontbijt/schoollunch? 

 Hoeveel geld wordt besteed aan het schoolontbijt/schoollunch en wat is 
het percentage tegenover het totale budget van onderwijs? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  42 

Vraag: Bij aandachtspunten 2025 wordt er geschreven over de aanpak laaggeletterheid, 
dit is in samenwerking met andere organisaties. 

 Hoeveel draag de gemeente Maastricht financieel en/of op een andere 
manier bij aan deze aanpak? 

 Hoeveel dragen de andere genoemde organisaties bij aan deze aanpak? 

 Wat is het percentage dat Maastricht bijdraagt voor de aanpak van de 
laaggeletterheid tegenover het totale budget van onderwijs? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  50 

Vraag: Er wordt geschreven dat er meer wordt geïnvesteerd in amateurverenigingen. 
Hoeveel meer is dat dan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  53 

Vraag: Er zijn extra lasten geraamd voor exploitatie middenzaal. Waar komen die kosten 
vandaan?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  56 

Vraag: Er wordt rekening gehouden met hogere energielasten door de draai van 
Ceramique naar cultuur ondernemerschap. Dit snappen wij niet leg uit. Die draai 
levert pas in 2027 iets op? Waarom duurt dat zo lang?  
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  61 

Vraag: Jeugdzorg en ook wmo cijfers dalen. Komt dat door mindere vraag en behoefte of 
door strengere toegang?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  62 

Vraag: Er wordt gesproken over instroom en uitstroom en daar meer grip op krijgen. En 
over mensen die het écht nodig hebben. Definieer echt nodig svp en zijn er nu 
mensen die hulp krijgen en die het niet echt nodig hebben? Hoeveel betreft dat 
dan?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  64 

Vraag: Er wordt gesproken over mantelzorgsubsidie. Gaat die omhoog? Mantelzorg wordt 
bijna onmisbaar de beloning zou hoger moeten worden. Wordt daar over 
nagedacht?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  64 en 65 

Vraag: Alle genoemde bedragen in de grijze blok, zijn specificaties van bezuinigen. Dat 
klopt toch? 2025 tot en met 2028. Hoeveel is het totale bezuinigingsbedrag bij 
elkaar opgeteld voor die jaren?   Wat gebeurt er na 2028?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  71 

Vraag: Wat is kanteling van ontwikkelstructuur?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  71 

Vraag: Onder het kopje begeleide participatie gaat het over de afbouw van de Wet sociale 
werkvoorziening en de verdere optimalisering van de re-integratie keten met 
aandacht voor de rol van de MTB hierin. 

 Kan het kloppen dat de MTB langzaamaan de taak van de Wet sociale 
werkvoorziening overneemt? 

 Is de MTB de enige organisatie in Maastricht die zich hiermee bezighoud? 

 Is de afbouw van de Wet sociale werkvoorziening financieel gelijk aan de 
investering die wordt gedaan in de verdere optimalisering van de re- 
integratie keten met aandacht voor de rol van de MTB? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  77 

Vraag: Er wordt gesproken over 1100 instroom HH en 1000 uitstroom kunt die aantallen 
uitleggen. Is die instroom dan zo tijdelijk en de uitstroom zo hoog?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 
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Pagina:  77 

Vraag: Waar kunnen we de werkwijze dienstverlening begeleiding nalezen. Die wordt 
genoemd als aanpak in de HH. Wat is het grote verschil met de huidige aanpak?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  79 

Vraag: Inzet op langdurige contracten met zorgaanbieders. Is deze zienswijze nog 
opportune gezien de huidige financiële situaties van diverse aanbieders.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  80 

Vraag: Klopt het dat er 2026 -27 en -28 vier miljoen wordt bezuinigd op de jeugdhulp?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  93 

Vraag: Bij de bronnen staat vermeld dat rapportage van luchtkwaliteit vervallen is omdat 
er geen overschrijdende waarden meer zijn. Welke grens waarden doelt u op. 
Wanneer zijn de waarden vastgesteld. Worden de waarden op dit moment nergens 
in Maastricht overschreden? Wanneer is men gestopt met meten? Kunnen wij de 
rapporten ergens vinden die hier bij horen 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  107 

Vraag: U beschrijft budgetten voor woonwagens. Hoeveel stuks woonwagens levert dit 
extra op? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  189 

Vraag: ADV heeft preventieve taken moeten opgeven door korten op  hun subsidie. Hoe 
verhoudt zich dat tot hetgeen hier geschreven wordt?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  280 

Vraag: We hebben in de RV 24 september pas gestemd over dat campus verhaal Business 
case , en dat staat hier opgenomen als besloten. We kregen de begroting op 26e 
uitgereikt. Hoe is dat te verklaren?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  / 

Vraag: Gezien de onzekerheid met betrekking tot ravijnjaar 2026 willen we graag weten 
van het college hoe men de realisatie van uitvoeringsplannen Jeugd en WMO ziet 
terwijl de (SPUK)gelden en rijksbijdragen onder druk staan.  

 Zijn er bezuinigingen te verwachten en heeft het college hierop in haar 
plannen al rekening gehouden? 

Antwoord:  

  

 


